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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Miért nem a magyar költségvetésből fizetik meg a tanárokat?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Hadd emlékeztessem Miniszter urat: egy kezdőpedagógus bére nettó 260 ezer forint körül mozog,
majd,  ha  40  évig  a  pályán marad  és  letesz  pár  vizsgát,  akkor  ez  talán  360 ezer  forint  fölé  is
emelkedhet 60 éves korára. 360 ezer forint! Még Ön is beláthatja a közel hárommilliós fizetésével,
hogy ennyi pénzből elég nehéz megélni az orbáni infláció és a rezsiemelés mellett.

Miután a pedagógusoknak elegük lett és felemelték a hangjukat, Önöktől azt a választ kapták, majd
az  EU-s  pénzekből  rendezik  a  béreiket.  Abból  a  pénzből,  amit  a  kormányzati  korrupció  miatt
függesztett fel az Európai Bizottság, és amiről megígérték, hogy már január 1-jén itt lesz. A pénz,
amiből azóta sem láttunk egy centet sem.

Ha  körbe  nézünk  Európában,  azt  láthatjuk,  hogy  nem  sokkal  nyugatabbra  már  a  kezdőbér  is
kétszerese annak, mint amit most kap nálunk egy évtizedes tapasztalattal rendelkező tanár. Miért
pont nálunk kéne az Európai Uniónak megemelnie a tanárok fizetését? Az olaszok, a németek, a
franciák, az osztrákok meg tudták oldani, csak Önök képtelenek a kormányzásra, és még a mostani
helyzetben  is  Brüsszelre  mutogatnak.  Pedig  nem igaz,  hogy nincs  pénz:  elég  a  660 milliárdos
Vodafone-üzletre, vagy a 204 milliárdos atlétikai vb-re gondolni. Még a libanoni templomokra is
jutott  pár  milliárd.  Úgy tűnik,  mindenre van pénz,  csak egy valamire nem: a  magyar  emberek
életére.

Kérdezem tehát Miniszter urat:

Mikorra várható a pedagógusok fizetésemelése? Ha nem jönnek meg az uniós pénzek – márpedig
erre egyre nagyobb az esély – akkor nem fogják megemelni a fizetésüket?

Miért nem tudnak Magyarország saját költségvetéséből pénzt szánni erre, amikor láthatóan minden



másra van pénz?

Várom válaszát!
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